
Vragen en antwoorden uit de chat van het Webinar Bevers op 3 oktober 2023  

Is er een meldingsplicht als er bij gevaarlijke situaties meteen moet worden ingegrepen 

Nee, het waterschap Limburg heeft een ontheffing op voorhand van de Provincie Limburg. Hierin 

staat dat bij bepaalde calamiteiten (met betrekking tot de openbare veiligheid) meteen kan 

worden gehandeld door het waterschap (en achteraf gemeld mag worden). 

 

Hoe ga je om met bevers in essentiële keringen: risico op dijkdoorbraak/overstroming? 

Niet acceptabel met betrekking tot de veiligheid. Deze worden verwijderd. 

 

Worden maatregelen tgv de bever structureel toegepast in projecten? Is dit beleid? 

Preventie bevergraverij is structureel opgenomen binnen de HWBP projecten. 

 

Hoe groot is de financiële post met betrekking tot alle maatregelen en werkzaamheden?  

De totale kosten voor beverbeheer door waterschap Limburg bedroegen in 2022 ongeveer 6 ton 

 

Welk type gaas gebruiken jullie? 

het gaas dat DPS ook gebruikt; waar ze rotswanden mee zekeren maar in de praktijk probeert WL nog 

van alles uit.  

 

Hoeveel bevers worden geschoten per jaar? 

Jaarlijks worden er tussen de 75 en 125 dieren gedood. 

 

 


